
Aan: College van B&W gemeente Venlo (via griffie)
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 44 RvO 
Onderwerp: Onderzoeksrapport Werkgroep Kaldenkerkerweg Tegelen
Datum: Donderdag 08 januari 2015

Geacht college,

In de beeldvormende vergadering van afgelopen woensdag 7 januari is het onderzoek aan 
de orde geweest rondom de problematiek op de Kaldenkerkerweg in Tegelen. Ondanks het 
verzoek van de SP-fractie, gesteund door GroenLinks en Lokale Democraten, weigerde de 
wethouder om een formele reactie toe te zeggen op het gepresenteerde en aan raad en 
college overhandigde rapport. 
Voor de fracties van GroenLinks, Lokale Democraten en de SP een teleurstellende opstelling
dat geen recht doet aan problemen die zich al jaren voordoen. 
Reden voor betreffende fracties om onderstaande raadsvragen te stellen:

1. Is het college bereid om binnen een maand (en uiterlijk vóór de behandeling van het 
GVVP) een schriftelijke inhoudelijke reactie te geven op het rapport van de 
Werkgroep? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, wilt u in deze reactie in ieder geval meenemen de verklaring waarom de 
eerdere tellingen van de gemeente afwijken van de tellingen in deze rapportage? En 
wilt u meenemen de effecten die u ziet op verkeer dat 'accijns-ontwijkend gedrag' 
vertoond aangaande autobrandstoffen? Zo nee, waarom niet?

2. De klachten die in de rapportage naar voren komen zijn al vele jaren bekend. Eerder 
stelde de voormalige wijkraad Op de Heide al vragen parallel aan de aanleg van de 
A73 en A74. Daarnaast stelden diverse raadsfracties vragen over deze problematiek.
Deelt u de mening van de fracties van Lokale Democraten, GroenLinks en SP dat het
nu tijd is om actie te ondernemen?

3. In haar rapportage stelt de Werkgroep Kaldenkerkerweg dat gemeenteambtenaren 
steeds weer aangeven dat er geen probleem is, terwijl uw college de gemeenteraad 
en wijkbewoners voor heeft gehouden dat de problemen worden opgelost. Herkent u 
dit beeld en zo ja, hoe gaat u dit bijstellen?

4. De problemen op de Kaldenkerkerweg betreffen zowel verkeersveiligheid als 
afwateringsproblemen. Bent u in dit kader bereid om beide zaken nadrukkelijk in het 
nieuwe GGVP mee te nemen en daarbij bijvoorbeeld werk met werk te combineren, 
met andere woorden een integrale aanpak voor te staan? 
Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, op welke termijn (ook als tijdspad binnen het GVVP) denkt u een oplossing 
voor deze problemen te hebben?

5. Bent u bereid om met de Werkgroep Kaldenkerkerweg en overige bewoners van de 
wijk Op de Heide in overleg te gaan om de meest urgente problemen op te pakken en
de raad hierover op de hoogte te houden? Zo nee, waarom niet?

6. Bent u bereid om met Rijkswaterstaat in overleg te gaan om bewegwijzering vanaf 
bijvoorbeeld A73-zuid naar Nettetal te wijzigen zodat verkeer met die bestemming 
niet over de Kaldenkerkerweg zal worden geleid? Zo nee, waarom niet?

In afwachting van uw schriftelijke beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn,
Met vriendelijke groet,

SP Ton Heerschop  

GroenLinks Ineke Hendrickx 

Lokale Democraten Frans Schatorjé


